
ZORA TRILAR O PRETEKLEM MANDATU

No, predsednica,
si bila zadovoljna
Ocenjevati in vrednotiti dosežke delegatskega dela v zboru, U
sem mu predsedovala minulo mandatno obdobje, nl lahko, še
zlasti ne sedaj, ko so nastopile nove politične razmere in koje na
splošno pogled nazaj postal zelo kritičen. Od marsikod prihajajo

jc§lQ.ocene, kizanikujejo vrednost vsem poUtičnim instituciiam, ki
smo jih imeli.

Kljub tem agresivnim te-
zam menim, da ne prikrivajoč
tudi slabosti, naš zbor ni bil
eno od »bojišč papimate voj-
ske«. Moje vodilo pri delu
zbora je bilo ne zgolj zadovo-
Ijiti norme, ki jih je postavil
poslovnik, marveč vedno
omogočiti čimbo^ bogato iz-
ražarye delegatskih interesov
in stališč. Ta moj odnos do
delegatske dinamike, lahko
rečem, da ni ostal prikrit, kar
lahko ponazorim s tem, da so
me delegati pogosto po kakš-
nem bolj živahnem skupščin-
skem dnevu na koncu po-
men^ivo vprašali: »No, pred-
sednica, si bila danes zado-
voljna?«

Razumljivo pa je, da dina-
mična razprava ni mogla biti
sama sebi namen, ampak je
bila lahko zato dober izziv za
oblikovanje čimboljših reši-

tev in tudi za poznejšo zavze-
tost delegatov za uresničeva-
nje rešitev, ki so jih sami
predlagali. Skratka, vse je bi-
lo vendarle podrejeno rezulta-
tu. Teh rezultatov, ki jim je
mogoče dati pozitiven predz-
nak, pa ni malo — pri tem se-
veda skušam upoštevati pri-
stojnosti občine, ki pa so se
v tem obdobju glede na velike
reformne spremembe v go-
spodarstvu in družbi začele
krčiti in se seliti bodisi v go-
spodarstvo samo bodisi na
primer na mestni nivo — niti
po svojem pomenu niso mar-
ginalni.

V tem mandatnem obdobju
smo do uspešnega konca pri-
peljali odločanje o lokaciji za
novo srednjo zdravstveno
šolo, pri čemer je bila v celoti
uveljavljena pobuda dele-
gatov.

Razprava in odločarye
o tem se je pojavilo na več
zasedanjih zbora in je zares
šlo za pomembno odločitev.
Tudi sicer moram reči, da sem
trmasto vztrajala. da se
z dnevnih redov ne spravijo
stvari, ki jim nismo dali pike
na »i«.

Med pomembnejšimi rezul-
tati našega dela naj omenim
še.razpravo, ki smo jo v zboru
odprli y zvezi z gospodarskim
položajem železnice. Kot ve-
mo, je bila ta razprava pozneje
sklenjena na zvezni ravni,
končala pa se je z rešitvami, ki
so bile blizu našim pogledom
in stališčem do te problemati-
ke. Poleg tega so se pri nas
rodile številne pobude in
predlogi s področja republik-
ške zakonodaje (na primer
v zvezi z zakonom o varova-
nju osebnih podatkov), dav-
kov, pa tudi v zvezi z ustavni-
mi dopolnili, kar vse je bilo
v veliki meri sprejeto v slo-
venski skupščini.

Kar zadeva novi zbor zdru-
ženega dela, domnevam, da
bo to še bolj živahno politično
telo. Če so bile v mojetn ob-
dobju občasne težave
s sklepčnostjo, jih bo najbrž
(zdaj) tu manj, stalnost dele-
gatov oziroma poslancev pa
bo tudi zagotovilo za boljšo
kontinuiteto v delu zbora.
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